
Referat fra markvandring i afd. 015, 
Sprogøvej 

den 12. marts 2019 kl. 10.00 i afdelingen. 
 
 
Deltagere: Aksel Storm, Jytte Jensen, Poul Erik Pedersen,  
Bjarne Olsen (BO) og Henrik Sørensen (HS) fra FællesBo 
 
 

1. Budget for 2019  Budgettet for konto 115 & 116 2019 blev 
gennemgået. Der er ikke planlagt større 
arbejder i afdelingen i 2019. 

2. Budget for 2020 Budgettet for 2020 blev gennemgået.  
Der hensættes 50.000 om året til løbende 
udskiftning af vinduer. Der hensættes 
yderligere til istandsættelse ved fraflytning, 
da afdelingsmøderne i 2018/2019, har 
besluttet en række ekstra tiltag til 
istandsættelse ved fraflytning. 
Der fremsendes et endelig budget for konto 
116 til afdelingsbestyrelsen.  

3. Postkasser  
 

Der skiftes postkasser i nr. 8, 12 & 20. 

4. Hæk Sprogøvej 25 Fællesbo har skrevet til beboerne på  
Slagelsevej 7-9 om klipning af hæk ned til 
1.80 m mod Sprogøvej 25. 

5. Sprogøvej 36 Bekymring fra naboer på Fynsgade 70, at 
grantræet i haven ved Sprogøvej 36 kan 
vælte ind mod deres ejendom. Taget til  
efterretning. 

6. Hvidevarer Afdelingsbestyrelsen er utilfreds med 
Fællesbos indkøbsaftale med Bolind. 

7. Gadebelysning Afdelingsbestyrelsen er utilfreds med, at 
der er foretaget dæmpning af gadelyset ved 
Sprogøvej 34. Da beslutningen efter 
afdelingsbestyrelsens mening ligger på 
afdelingsmødet. 

8. Henvendelser fra beboere i 
forbindelse med markvandring. 

Der er modtaget henvendelser fra 3  
beboere. BO følger op hvor det er relevant. 

 


